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P R O T O K Ó Ł Nr XXXVI/2013 

z obrad XXXVI, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 30 października 2013 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 13 
00

, zakończono o godz. 15 
30

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektora MDK 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik ZMK, 

Kierownik MOPS, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Interpelacje Radnego Krzysztofa Imiołka. 

5. Interpelacje Radnej Bożeny Forma 

6. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

7. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i 

Integracji Europejskiej. 

8. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

9. Uchwała Nr 227/XXXVI/2013 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika 

Zarządu Mieniem Komunalnym w Blachowni. 

10. Uchwała Nr 228/XXXVI/2013 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

nieoznaczony, w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości położonej w Łojkach przy ul. 

Długiej 50. 

11. Uchwała Nr 229/XXXVI/2013 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na terenie Gminy Blachownia na lata 2013- 2015. 

12. Uchwała 230/XXXVI/2013 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony 

i Promocji Zdrowia Psychicznego Gminy Blachownia na lata 2013-2015. 

13. Uchwała Nr 231/XXXVI/2013 w sprawie realizacji projektu p.t. „Działajmy razem. 

Promowanie aktywnej integracji społecznej i zawodowej w Gminie Blachownia”. Priorytet 

VII Promowanie integracji społecznej. 

14. Stanowisko Nr 14/XXXVI/2013. 

15. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXV. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja w sprawie wyznaczenia podmiotów, których organem założycielskim 

jest organ Gminy Blachownia będących właściwymi do wykonania kary ograniczenia 

wolności oraz prac społecznie użytecznych w 2014 roku.  

8. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

10. Interpelacje i wnioski radnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Zarządu Mieniem 

Komunalnym w Blachowni. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

nieoznaczony, w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości położonej w Łojkach przy 

ul. Długiej 50. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na terenie Gminy Blachownia na lata 2013- 2015. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia 

Psychicznego Gminy Blachownia na lata 2013-2015. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu p.t. „Działajmy razem. Promowanie 

aktywnej integracji społecznej i zawodowej w Gminie Blachownia”. Priorytet VII 

Promowanie integracji społecznej. 

16. Informacja Burmistrza Blachowni o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia 

w roku szkolnym 2012/2013. 

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz, Kierowników Referatów, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości.  

 

Ad pkt. 2. 

Porządek obrad został przyjęty bez zmian. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania wnioskował o usprawiedliwienie 

na dzisiejszej sesji Radnego Macieja Ryś z powodu spraw zawodowych. 

Usprawiedliwienie zostały przyjęte jednogłośnie. głosów „za”, było 12 radnych. 

Na sali obecnych 12 radnych 
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Pani Wiesławy Gmyrek na posiedzeniach Komisji: Oświaty w dniu 22.10.2013 r. i Komis 

Budżetu w dniu 23.10.2013r. z powodu pobytu w szpitalu  

Pana Macieja Ryś na posiedzeniu Komisji Oświaty w dniu 22.10.2013 r. z powodu spraw 

zawodowych. 

Pana Andrzeja Cierpiała z na posiedzeniu Komisji Budżetu w dniu 23.10.2013 z powodu ważnych 

spraw rodzinnych 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie. głosów „za”, było 1 radnych. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołem z Sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni: Nr XXXV z dnia 20 września 2013 roku i stwierdziła, że protokół 

rzetelnie odzwierciedla przebieg obrad prosiła o jego przyjęcie. 

Protokół z sesji Nr XXXV został przyjęty większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 

3 głosy „wstrzymuję się”, „przeciw” 0 głosów 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 Radna Małgorzata Sukiennik. 

 Radna Wiesława Gmyrek. 

 Radny Jacek Rogut. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 6: 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że w okresie międzysesyjnym  

od 20 września 2013 roku do 30 października 2013 roku wykonano następujące zadania: 

 

 Wydano 6 decyzji na zjazd z posesji na gminne drogi publiczne. 

 Zamontowane zostały dwie dodatkowe latarnie przy placu zabaw. W chwili obecnej trwają 

prace związane z zabezpieczeniem brodzika i jego urządzeń na okres zimowy. 

 Zakończone zostały prace przy modernizacji chodników w pasach drogowych dróg 

gminnych w Osiedlu Komunalnym. 

 Ogłoszony i rozstrzygnięty został przetarg na „Zimowe utrzymanie dróg gminnych 

usytuowanych w granicach administracyjnych gminy Blachownia w sezonie zimowym 

2013/2014”. Najkorzystniejszą ofertę złożyła Firma Handlowo – Usługowa Henryk Kulej 

z siedzibą Węglowicach. Gmina jest już przygotowana do prowadzenia Akcji Zima. 

 Dokonany został odbiór termomodernizacji budynków USC, budynku OSiR i budynku 

Urzędu Miejskiego w Blachowni. 

 Trwają prace przy remoncie ul. Wielkoborskiej w Starej Gorzelni. 

 Został ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg nieograniczony na zakup podręczników do 

prowadzenia zajęć pozalekcyjnych w szkołach. Zadanie jest realizowane ze środków 

finansowych Unii Europejskiej. 

 Wydano trzy decyzje zatwierdzające podział nieruchomości. 

 W dniu 25 września br. przeprowadzono przetarg na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 13 przy ul. 16 Stycznia 5– pow. 38,67 m2- cena wywoławcza 60.290,00 zł., który 

zakończył się wynikiem pozytywnym.  
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 Pozostałe przetargi zakończyły się wynikiem negatywnym wobec braku wpłaty wadium w 

tym: 

- lokal mieszkalny nr 26 przy ul. Żeromskiego 4 

- lokal mieszkalny nr 12 przy ul. Bankowej 10 

- lokal mieszkalny nr 29 przy ul. Kubowicza 5. 

- cztery działki budowlane w Starej Gorzelni przy ul. Mostowej. 

 W trybie bezprzetargowym na rzecz głównych najemców sprzedano aktami notarialnymi- 

trzy lokale mieszkalne. 

 Sporządzono trzy protokoły uzgodnień na sprzedaż lokali mieszkalnych w trybie 

bezprzetargowym na rzecz głównych najemców materiały przekazano do biura 

notarialnego. 

 Sporządzono dwa pisma do Wojewody Śląskiego w celu komunalizacji na rzecz Gminy 

Blachownia 11 działek. 

 Sporządzono dwanaście umów najmu gruntu przy ul. Cmentarnej naprzeciwko Cmentarza. 

 Wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięć polegających na 

zbieraniu odpadów złomu, makulatury, tworzyw sztucznych i szkła na działce 

w obrębie geodezyjnym Cisie. 

 Wydano postanowienie o potrzebie przeprowadzenia oceny oddziaływania przedsięwzięcia 

na środowisko i potrzebie sporządzenia raportu dla przedsięwzięcia polegającego na 

odzysku odpadów innych niż niebezpieczne w instalacjach należących do FMC Mikoda 

zlokalizowanych w Blachowni przy ul. 1- go Maja. 

 Wydano 34 decyzje o przyznaniu dodatku mieszkaniowego dla najemców lokali 

komunalnych, właścicieli mieszkań komunalnych, właścicieli mieszkań spółdzielczych. 

(29 decyzji dla ZMK i Wspólnot, 5 decyzji dla Spółdzielni). 

 Wydano 18 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

 W dniach 5 – 8 października br. przeprowadzono zbiórkę odpadów wielkogabarytowych. 

Podczas zbiórki na terenie miasta ¾ zebranych odpadów stanowiły odpady komunalne. 

 Skradziono kosz uliczny usytuowany przy przystanku autobusowym – droga z Blachowni 

w stronne Cisia (koszt pojemnika to 450 zł). 

 Przeprowadzono kontrole dot. pozbywania się nieczystości płynnych. Właściciele posesji, 

w których stwierdzono minimalne nieprawidłowości zostali pouczeni o nowych przepisach 

wynikających z regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Blachownia. W jednym przypadku sprawa została skierowana do Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Częstochowie. 

 Zarejestrowano 16 zgonów i 22 urodzenia. 

 Dokonano 7 nowych wpisów do ewidencji działalności gospodarczej. 

 

Ponadto poinformowała, że w dniu 18 października 2013 roku obradowała w Blachowni 

Komisja Rolnictwa i Terenów Wiejskich Sejmiku Województwa Śląskiego. W posiedzeniu 

komisji uczestniczyli przedstawiciele Śląskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 

w Katowicach, Starosta Częstochowski Andrzej Kwapisz wraz z pracownikami. Na posiedzeniu 

poruszany był problem odmulenia i pogłębienia zbiornika wodnego w Blachowni. Starosta 

Częstochowski jest zarządca zbiornika wodnego „Blachownia” posiada możliwość ubiegania się 

ośrodki finansowe na to zadanie.  

 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma zaprosiła wszystkich zebrany na obchody Święta 

Niepodległości w dniu 11 listopada br. 

 

 

 



 

5  

Ad pkt. 7 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma przedstawił opinię Prezesa Sadu Rejonowego 

w Częstochowie dotyczącą potrzeb Sądu w zakresie wykonywania pracy przez skazanych. 

W opinii Prezes Sądu wskazał między innymi, że liczba skazanych zobowiązanych 

do wykonywania nieodpłatnej, kontrolowanej pracy w roku 2014 wynosi 40 osób z obowiązkiem 

przepracowania 40 godzin przez jednego skazanego w skali miesiąca. 

Burmistrz Blachowni - Anetta Ujma poinformowała, że podmiotem wyznaczonym  

do wykonania kary ograniczenia wolności oraz prac społecznie użytecznych w 2014 roku został 

Ośrodek Sport i Rekreacji Sp. z o.o. w Blachowni. 

Ad pkt. 8 

Kierownik Referatu Organizacyjnego - Katarzyna Nowak w imieniu Burmistrza Blachowni 

przedstawiła informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych przez skarbnika gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnej gminy, osoby wydającej decyzje administracyjne 

w imieniu burmistrza (informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania przedstawił informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Miejskiej w Blachowni (informacja 

w załączeniu do protokołu). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek odczytał informacje Wojewody 

Śląskiego w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez Burmistrza Blachowni 

i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni. 

Ad pkt. 10 

Radny Marek Kułakowski poinformował, że ma jedną interpelację i trzy uwagi, na które nie 

wymaga odpowiedzi. 

Złożył interpelację w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa przy wjeździe na parking przy 

Szkole Podstawowej Nr 1 w Blachowni (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

Następnie: 

 Zwrócił uwagę na plakaty wiszące na słupach ogłoszeniowych. Stwierdził, ·że niektóre 

wiszą niechlujnie i należy je uprzątnąć. 

 Uważa, że tereny rekreacyjne są zaśmiecone, porośnięte trawą i należy zwrócić uwagę 

Prezesowi OSiR.  

 Uważa, że interpelacje są niewłaściwie kierowane. Wydłuża się termin udzielenia 

odpowiedzi na interpelacje, ponieważ interpelacje składane do Burmistrza 

są kierowane do Przewodniczącego Rady i następnie ponownie przekazywane 

do Burmistrza. Sprawdzał jak wygląda sprawa udzielania odpowiedzi w innych urzędach i 

z informacji, jakie uzyskał wynika, ze termin udzielenia odpowiedzi jest 14 dni od 

złożenia interpelacji.  

Radna Wiesława Gmyrek poruszyła problem z utrzymaniem czystości na ternie posesji i wokół 

nich. Przy ul. Miarki miał miejsce wypadek samochodowy, który był spowodowany brakiem 

widoczności. Miejsc zaniedbanych, które zasłaniają widoczność jest więcej. Uważa, że należy 

zobowiązać właścicieli do utrzymania czystości na posesjach i wokół nich poprzez ogłoszenia, 

plakaty. 

Poruszyła również problem chodnika w Ostrowach pomiędzy ulicą Sienkiewicz a ulicą 

Częstochowską. Mieszkańcy korzystają z chodnika w celu dotarcia do przychodni lekarskiej. 

Chodnik jest nieoświetlony. Poruszanie się po chodniku we wczesnych godzinach rannych 
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i w godzinach wieczornych jest niebezpieczne. Uważa, że ze zamontowanie dwóch trzech lamp 

rozwiąże problem. 

Radna Bożena Forma złożyła interpelacje w sprawie:  

 W imieniu mieszkańców Ostrów zapytała, kiedy i w jakim terminie zostanie 

przeprowadzona kanalizacja ulicy Kopernika i pozostałych ulic na terenie Ostrów. 

 Montażu SAFESTTREET – elektronicznego systemu poprawy bezpieczeństwa na ulicy 

Częstochowskiej, obok przejazdu kolejowego strzeżonego (interpelacja w załączeniu do 

protokołu). 

 Montażu lustra na skrzyżowaniu trzech ulic: Kopernika, Dworcowej  

i Konopnickiej (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Wskazania działek, nieruchomości, będących własnością gminy Blachownia, na których 

można usytuować plac zabaw (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Wykonania siłowni zewnętrznej na placu obok Szkoły Nr 3. 

 

Radna Edyta Mandryk: 

 Nawiązała do informacji Pani Burmistrz dotyczącej wykonania nowej nakładki na ulicy 

Wielkoborskiej. Stwierdziła, że nawierzchnia jezdni jest nierówna.  

 Zapytała: Czy budowana remiza OSP zostanie zabezpieczona przed negatywnymi 

skutkami warunków atmosferycznych? Dlaczego budowa remizy została wstrzymana (na 

etapie stanu surowego) i nie wykonano zadaszenia?  

Kiedy zostaną umyte kosze na wywóz odpadów komunalnych? Prosiła 

o wyegzekwowania tego od Firma, która zobowiązana była do końca października umyć 

kosze.  

 Stwierdziła, że należy zająć się rozwiązaniem problemu miejsc parkingowych obok 

nowego targowiska, ponieważ istniejący miejsca w związku z planowaną nową inwestycją 

są niewystarczające. 

 W planie inwestycyjnym na 2013 rok ujęto modernizacje ulicy Miodowej wraz 

z parkingiem oraz modernizację ulicy Parkowej wraz z parkingiem, zapytała, kiedy obie 

ulice będą modernizowane? 

 Nawiązała do posiedzenia Komisji Rolnictwa i Terenów Wiejskich Urzędu 

Marszałkowskiego, o którym informowała Pani Burmistrz i zapytała czy na spotkanie był 

zaproszony Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa? 

 

Radny Krzysztof Imiołek: 

 Zapytał, dlaczego nie został zaproszony na posiedzenie Komisji Rolnictwa 

i Terenów Wiejskich? 

 Zakończone zostały na terenie Osiedla Komunalnego roboty drogowe – chodniki, zapytał 

czy pozostałe dziury w jezdniach zostaną w tym roku usunięte? 

 Nawiązał do informacji Pani Burmistrz w sprawie komunalizacji działek i zapytał, ·z 

jakich bloków dotyczy komunalizacja i co jest powodem komunalizacji tych terenów? 

 Stwierdził, że tereny po zachodniej stronie ulicy Sienkiewicz należy uporządkować. 

Mieszkańcy starali się posprzątać teren wokół Kościoła i Spółdzielni Mieszkaniowej. 

Praca nie przynosiła efektu, ponieważ liści z terenu po zachodniej stronie ulicy 

Sienkiewicza przenoszone były przez wiatr. 
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 Zapytał jak wygląda w naszej Gminie finansowanie dodatkowych zajęć dla dzieci 

w Przedszkolach? Jak rodzaje zajęć obowiązują w Przedszkolach dla poszczególnych 

grup? 

 

Radny Jerzy Zdunek złożył interpelację do Przewodniczącego Rady w sprawie ochrony 

godności niektórych członków Komisji Rewizyjnej oraz jej Przewodniczącego (interpelacja w 

załączeniu do protokołu).  

Radny Sławomir Lisek złożył interpelacje w sprawie ustawienia dodatkowej lampy przy ul. 

Swojskiej obok istniejącego transformatora oraz oczyszczenia zarośniętego, zachwaszczonego 

rowu.  

Radca Prawny Agnieszka Glińska wyjaśniła, że wniosek może złożyć jeden radny. Natomiast 

projekt uchwały zgodnie ze statutem czterech radnych. 

Radny Krzysztof Imiołek nawiązał do interpelacji Radnego Jerzego Zdunka. Uważa, że 

mieszkańcy powinni mieć prawo uczestniczyć w posiedzeniach Komisji Rewizyjnej. Stwierdził, 

że należy wprowadzić zmiany w statucie w punktach, które budzą wątpliwości.   

Złożył formalny wniosek o powołanie Komisji Statutowej.  

Przewodniczący Rady Henryk zaproponował zgłoszenie wniosku przez radnego Krzysztofa 

Imiołka w punkcie wolne wnioski zgodnie z porządkiem obrad i wówczas wniosek zostanie 

poddany pod głosowanie. 

Radny Jerzy Zdunek zapytał jak wygląda to od strony prawnej czy taki wniosek może złożyć 

jeden radny, czy grupa radnych? 

Radna Bożena Forma nawiązał do wniosku, który złożyła na poprzedniej sesji o obniżenie pensji 

Burmistrza i diet radnych i zapytała, dlaczego nie był poddany pod głosowanie. 

Ad pkt. 11 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Cierpiał przedstawił uzasadnienie do 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym 

w Blachowni. 

 

W dyskusji nad podjęciem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imiołek zapytał jak gmina docelowo rozwiąże problem mieszkańców bloku nr 

16 przy ul. Sienkiewicza? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że problem może rozwiązać 

termomodernizacją bloku.  

Radny Marek Kułakowski zapytał: 

- dlaczego nagły skok zapotrzebowania na ciepło w bloku nr 16 w sezonie grzewczym 

2012/2013 skoro temperatura w poszczególnych miesiącach zimowych nie odbiegała od 

siebie? 

- Czy to prawda, że mieszkańcy nie mają dostępu do urządzeń pomiarowych w tym bloku? 

- Dlaczego nie dało się dozować ciepła? W zeszłym sezonie zimowym ludzie nie mogli 

dotknąć się grzejników były tak gorące (nawet w cieplejsze dni). Obecnie kaloryfery 

w dzień są letnie, a wieczorami podnoszona jest temperatura grzejników. 

- Jaka była reakcja Zarządu Mieniem Komunalnym na zgłaszane uwagi przez 

mieszkańców? 
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Radny Jerzy Zdunek uważa, że nie którzy Radni manipulują faktami przedstawionymi przez 

Kierownika ZMK w kwestii opłat za ogrzewanie, które powinni ponieść mieszkańcy bloku nr 16. 

Czynią to w rozmowach z mieszkańcami, a także na blogu internetowym jak Radny Mark 

Kułakowski twierdząc, że opłaty wzrosły w horrendalny sposób. Wprowadza tym mieszkańców w 

błąd.  

Radny Jerzy Zdunek wyliczył, że zużycie ciepła w sezonie grzewczym 2012/2013 w stosunku do 

lat ubiegłych był większe tylko o 78 GJ, co w przeliczeniu średni na jedno mieszkanie daje 7,8 

GJ, a kwota wg ostatnich cen ok 675 zł.  

Sezon grzewczy 2012/2013 był dłuższy, a 7,8 GJ daje średnie zużycie miału węglowego około 

500 kg na mieszkanie.  

Wysokie opłaty w czynszu są spowodowane zużyciem opału za ciepłą wodę i c.c. z poprzednich 

okresów rozliczeniowych. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że stara się pomóc mieszkańcom i postara 

się rozłożyć zadłużenie na raty. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym 

w Blachowni, jako bezzasadnej. 

Uchwała Nr 227/XXXVI/2013 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Zarządu 

Mieniem Komunalnym w Blachowni została podjęta większością głosów w stosunku 9 głosów 

„za”, 4 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony, w trybie bezprzetargowym, 

części nieruchomości położonej w Łojkach przy ul. Długiej 50. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

Uchwała Nr 228/XXXVI/2013 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

nieoznaczony, w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości położonej w Łojkach przy ul. 

Długiej 50 została podjęta jednomyślnie 13 głosów za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 13 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na terenie Gminy Blachownia na 

lata 2013- 2015. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na terenie Gminy Blachownia na lata 2013- 

2015. 
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Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

Uchwała Nr 229/XXXVI/2013 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

terenie Gminy Blachownia na lata 2013- 2015 została podjęta jednomyślnie 13 głosów za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia Psychicznego Gminy Blachownia na 

lata 2013-2015. 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony i Promocji  Zdrowia Psychicznego Gminy  

Blachownia na lata 2013-2015. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

Uchwała 230/XXXVI/2013 w sprawie przyjęcia  Gminnego Programu Ochrony i Promocji  

Zdrowia Psychicznego Gminy  Blachownia na lata 2013-2015 została podjęta jednomyślnie 13 

głosów za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

realizacji projektu p.t. „Działajmy razem. Promowanie aktywnej integracji społecznej i 

zawodowej w Gminie Blachownia”. Priorytet VII Promowanie integracji społecznej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie realizacji projektu p.t. „Działajmy razem. Promowanie aktywnej integracji społecznej i 

zawodowej w Gminie Blachownia”. Priorytet VII Promowanie integracji społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

Uchwała Nr 231/XXXVI/2013 w sprawie realizacji projektu p.t. „Działajmy razem. Promowanie 

aktywnej integracji społecznej i zawodowej w Gminie Blachownia”. Priorytet VII Promowanie 

integracji społecznej została podjęta jednomyślnie 13 głosów za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 16 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski: 
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Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa przy wjeździe na 

parking przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Blachowni odpowiedziała, że było rozważane jak 

poprawić bezpieczeństwo przy wjeździe na parking, który jest usytuowany przy przystanku, a 

droga powiatowa jest wąska. Działania będą podjęte w celu poprawy bezpieczeństwa. 

W sprawie uwagi dotyczącej terenów rekreacyjnych poinformowała, że Prezes OSiR zrobił już 

bardzo wiele przez dwa miesiące: wymalował sale konferencyjna, pokoje, które były zaniedbane, 

wykoszona została trawa wokół OSiR-u i na stadionie, poodcinano gałęzie. Uważa, że należy dać 

trochę czasu Prezesowi. 

 

Radnej Wiesławie Gmyrek zostaną podjęte działania w sprawie przypomnienia mieszkańcom 

o utrzymaniu porządku na posesjach i wokół posesji. 

W sprawie oświetlenia chodnika odpowiedziała, że w pierwszej kolejności wykonywane jest 

oświetlenie terenów zamieszkałych w przyszłości, jeżeli będą środki można będzie wykonać 

oświetlenie chodnika. 

 

Radnej Bożena Forma w sprawie: 

 Kanalizacja ulicy Kopernika i pozostałych ulic na terenie Ostrów odpowiedziała, że na 

przeprowadzenie kanalizacji potrzebne są bardzo duże środki finansowe, które należy 

zabezpieczyć na takie działania. W tej chwili nie może deklarować. 

 Montażu SAFESTTREET – elektronicznego systemu poprawy bezpieczeństwa na ulicy 

Częstochowskiej, obok przejazdu kolejowego strzeżonego wyjaśniła, że jest to droga 

krajowa, będzie się zwracać w te sprawie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych. 

 Montażu lustra na skrzyżowaniu trzech ulic: Kopernika, Dworcowej  

i Konopnickiej poinformował, że jest to duży problem i jeżeli środki w budżecie pozwolą 

to będziemy realizować zadania. Wymagane jest również wykonanie projektu organizacji 

ruchu. 

 Wskazania działek, nieruchomości, będących własnością gminy Blachownia, na których 

można usytuować plac zabaw odpowiedziała, że na terenie Ostrów Gmina nie posiada 

terenów, na których mógłby być posadowiony plac zabaw i siłownia zewnętrzna. 

 Wykonania siłowni zewnętrznej na placu obok Szkoły Nr 3 poinformowała, że obecnie nie 

planuje się wykonania siłowni ponadto siłownia jest przeznaczona dla osób dorosłych nie 

dla dzieci. 

 

Radnej Edycie Mandryk w sprawie: 

 Nakładki na ulicy Wielkoborskiej odpowiedziała, że droga nie jest odebrana, jeżeli są 

nierówności to będą rozmowy z wykonawcą w tej sprawie. 

 Remizy OSP, która jest w trakcie budowy odpowiedziała, że remiza zostanie 

zabezpieczona. W tej sprawie wystąpiono do wykonawcy.  

 Wyegzekwowania od Firmy umycia koszy na wywóz odpadów komunalnych 

poinformowała, że zostaną przeprowadzone rozmowy z Firmą jednak mieszkańcy nie 

zgłaszają, że kosze wymagają mycia. 

 Rozwiązaniem problemu miejsc parkingowych obok nowego targowiska, odpowiedziała, 

że trzeba znaleźć środki na ten cel. Wiąże się to z rozwiązaniem kompleksowym. 

Wymagany jest generalny projekt dla całego Osiedla. 

 Modernizacje ulicy Miodowej i ulicy Parkowej odpowiedziała, że nie wiadomo czy 

wystarczy na ten cel środków w budżecie i czy pogoda na to pozwoli. Ponadto w ulicy 
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Parkowej występują awarie wodociągowe. Będzie rozważane czy zadnie będzie 

realizowane w tym roku czy w przyszłym 

 Posiedzenia Komisji Rolnictwa i Terenów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego, 

poinformowała, że na posiedzenie Komisji zapraszał Przewodniczący Sejmiku 

Przewodniczący Rady wziął udział w posiedzeniu, ponieważ został zaproszony.  

 

Radnemu Krzysztofowi Imiołkowi w sprawie:  

 Dziur w jezdniach powstałych podczas remontów chodników odpowiedziała, że 

wykonawca zabezpieczył dziury, które powstały przy wykonywaniu chodników. 

Natomiast pozostałe ubytki zostaną usunięte. 

 Komunalizacji działek wyjaśniła, że wystąpiła o komunalizację do Wojewody terenów 

zajętych pod drogi.  

 Uporządkowania terenów przy ulicy Sienkiewicz odpowiedziała, zostaną posprzątane 

przed 11 listopada.  

 Finansowania dodatkowych zajęć dla dzieci w Przedszkolach odpowiedziała Pani 

Krystyna Szczęsna p.o. Dyrektora ZOJO, że zadania są realizowane. Dzieci mogą 

uczęszczać na lekcje języka angielskiego, logorytmiki i gimnastyka korekcyjnej. Zajęci 

odbywają się dwa razy w tygodni po pół godziny.  

 

Radnemu Sławomirowi Liskowi w sprawie: 

 Oczyszczenia zarośniętego, zachwaszczonego rowu poinformowała, że prace są 

wykonywane zgodnie z podjętym harmonogram, jeżeli będzie możliwość rów zostanie 

oczyszczony. 

 Dodatkowej lampy przy ul. Swojskiej odpowiedziała, że nie ma możliwości dostawienia 

lampy, ponieważ wymagany jest projekt w przyszłości prośba będzie wzięta pod uwagę.  

 

Ad pkt. 17 

Wolne wnioski: 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Lisek odczytała wniosek mieszkańców bloku nr 16 przy 

ul. Sienkiewicza w sprawie obniżenia wysokości kosztów ogrzewania lokali oraz skorygowania 

opłat naliczonych od kwietnia 2013 roku (wniosek w załączeniu do protokołu).  

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Lisek odczytał projekt stanowiska w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Mieszkańców bloku przy ul. Sienkiewicza 16 w Blachowni w sprawie obniżenia 

wysokości kosztów ogrzewania lokali oraz skorygowania opłat naliczonych od kwietnia 2013 

roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania poddał pod głosowanie stanowisko Rady 

Miejskiej w Blachowni w sprawie rozpatrzenia wniosku Mieszkańców bloku przy ul. 

Sienkiewicza 16 w Blachowni. 
 

STANOWISKO Nr 14/XXXVI/2013 Rady Miejskiej w Blachowni w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Mieszkańców bloku przy ul. Sienkiewicza 16 w Blachowni została podjęte jednomyślnie 

13 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania poinformował, że do Rady Miejskiej 

w Blachowni z Naczelnego sadu Administracyjnego wpłynęło zawiadomienie o posiedzeniu Sądu 

w sprawie skargi Radnego Marka Kułakowskiego na wyrok Wojewódzkiego Sadu 
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Administracyjnego w Gliwicach dotyczący skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Blachowni 

wygaszającej mandat radnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania wrócił do wniosku Radnego Krzysztofa 

Imiołka w sprawie powołania Komisji Statutowej.  

Wniosek Krzysztofa Imiołka w sprawie powołania Komisji statutowej nie został przyjęty w 

wyniku głosowania – „za” podjęciem wniosku – 4 głosy, „wstrzymuje się” – 3 głosy, 

„przeciw” – 6 głosów. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania wrócił do wniosku, Radnej Bożeny Forma który złożyła 

na poprzedniej sesji o obniżenie pensji Burmistrza i diet radnych i wyjaśnił, że pensje Burmistrza i 

diety radnych ustala się na podstawie uchwał, które zostały pojęte.  

 

W wolnych wnioskach zabrali głos mieszkańcy: 

Mieszkanka bloku nr 16 przy ulicy Sienkiewicza podziękowała, Pani Burmistrz za pomoc 

i rozłożenie mieszkańcom na raty kwoty dopłaty do ogrzewania za rok 2012.  

Obecnie toczy się spór w sprawie czynszu za ogrzewanie. Mieszkańcy nie są wstanie płacić 

czynszu ponieważ jest za wysoki.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania wyjaśnił, że wniosek mieszkańców w sprawie obniżenia 

czynszu zostanie przekazany Burmistrzowi Blachowni zgodnie z podjętym prze Radę 

stanowiskiem.  

Mieszkanka bloku nr 16 przy ulicy Sienkiewicza uważa, że czynsz jest za wysoki powinien być 

obniżony. Stwierdziła, że stawka za ogrzewanie w tym roku była taka sama jak w ubiegłym roku 

a czynsz w tym roku jest kolosalna podwyżka czynszu. Mieszkańcy nie wiedzą z czego to wynika.  

W ubiegłym roku nie dało się obniżyć temperatury grzejników a w tym roku jest taka możliwość. 

Pani Małgorzata Maciąg uważa, że stawka za ogrzewanie jest za wysoka mieszkańcy nie są 

w stanie płacić tak wysokiego czynszu.  

Przewodniczący Rady Henryk Kania wyjaśnił, że Rada w tej sprawie nie może rozwiązać tego 

problemu ponieważ nie ma kompetencji w tej sprawie. 

Mieszkanka bloku nr 16 przy ulicy Sienkiewicza poinformowała, że mieszkańcy nie maja 

zarzutów  w stosunku do kierownika zarządu Mieniem Komunalnym lecz uważają że stawka jest 

niewłaściwie wyliczona i proszę o rozwiązanie tego problemu. 

 

Ad pkt 18. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXVI sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała           

          Przewodniczący  
Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

           

  Henryk Kania 

 


